
Bestyrelsesmøde i GFFresiahaven den 20. mai 2019 hos Finn.

Tilstede: Gitte, Hanne, Bjame og Finn

Hanne fortatte, at vi har fået fomyet grundejerforeningens Nemld.

Ved den seneste generalforsamling blev vi spur§rt, om vi ville undersøge, hvad et springvand
i søen vil koste, Bjame undersøger.
Et springvand ilter vandet, det er jo især godt ved meget varme somre som i 2018

Vi har modtaget en mail om, at Ana og Erkan ønsker at sætte vinduer i deres tag, det der
vender ud mod marken, det skulle være for bedre udluftning.
Jeg har talt med en sagsbehandler på rådhuset, de ville godt kunne godkende sådan et par
vinduer, hvis vi også i Fresiahaven kan.

\/ M mener ikke, at vivil indkalde til ekstraordinær generalforsamling om dette, men vi laver en
afstemning pr. mail

Vores rendestensafløb trænger til at blive renset især dem oppe ved indkørslen til
bebyggelsen, der falder mange nåle og blade ned fra træer og buske.
Jeg har talt med en på rådhuset, om de kommer og renser, men vedkomne mente, at viselv
skalsørge for det, da vejen er en såkaldt privaUfællesvej, hun ville dog undersøge og ringe
tilbage.
Jeg rykker for svar.

Vi talte om vi skulle have mad efter vores generalforsamling, der er flere, der mener, at det
er en god ide, vi spørger beboerne.

Vi talte otn vores årlige arb$dsdag, nærmere program kommer.

\-'l Nogle af vores gavle er meget dårligt muret, de er utætte, og det skal beboerne være
opmærksomme på, vi sender en mail rundt.

Finn Kromann
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